
 

Side 1 

 

REFERAT 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i  
Herfølge Gymnastik og Idrætsforening 
 

Torsdag den 24. oktober 2024 kl. 18.30-20.30 i  

Herfølge Hallen 

  
 

Herfølge den 29. oktober 2024 
 

Deltagere: Johnny, Sylvia, Stine, Conny, Peter, Karl. 

Afbud: Brian og Pia 

1. Velkomst og valg 

af ordstyrer 

 

2. Godkendelse af 

referat fra sidste 

møde 

 

3. Godkendelse af 

dagsorden 
Ordinært bestyrelsesmøde 

4.  Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

→ Godkendt. 

 

2. Opgavelisten 

 

a. Aktiviteter 

→ Vi skal vedtage et regelsæt for opstart af en aktivitet. 

Emnet skal tages op på et nyt møde evt. en søndag hvor 

der er tid til at få drøftet det ordentligt og så der kan tages 

en beslutning. 

 

→ Vi skal vedtage hvornår en aktivitet ikke længere en 

rentabel dvs. skal nedlukkes. 

Emnet skal tages op på et nyt møde evt. en søndag hvor 

der er tid til at få drøftet det ordentligt og så der kan tages 

en beslutning. 

Det blev drøftet, at en ny aktivitet har 3 måneder til at vise 

at den kan løbe rundt økonomisk (antal deltagere/ 

indbetalinger, halleje, løn til træner) 

 

b. Klippekort 

→ Prisen skal besluttes for den ny sæson. 

Prisen drøftes på et nyt møde sammen med prismodel. 

 

→ Prismodel vælges. 

Eva har registreret hvor mange deltager der er på de 

forskellige klippekorthold. Oversigten er vedhæftet. 
 

Målt over 2 måneder: 
 

Power har i gennemsnit 19,5 deltager hver gang.   

Yoga har i gennemsnit 8,5 deltagere hver gang. 
 

Latin har i gennemsnit 5,25 deltagere.                        

Herudover måtte aktiviteten aflyses 1 gang fordi der kun 

mødte 3 op og den anden gang var der sygdom.  

Det blev aftalt, at Birgit skal kontaktes og udmeldingen til 

Birgit er, at der gives en frist til 1. december og hvis der 
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ikke kommer flere deltagere, så må vi lukke holdet. Johnny 

tager kontakt til Birgit. 
 

(gratis deltagelse og prøvetimer er fratrukket aktiviteter) 

 

De øvrige gymnastikhold har mange deltagere hver gang. 
 

Badminton – ungdom skal også løftes hvis det skal kunne 

forsætte. Der er kun 9 person som har betalt i henhold til 

conventus og vi har booket hallen i 2 timer fra kl. 16.00-

18.00. 

 

c. Holdsport  

→ Holdsport som afløser for Conventus. 

Peter viste Holdsport på skærmen og de funktioner der er i 

Holdsport. Der var enighed om, at det er et godt system og 

billigt og det opfylder vores behov også på økonomisiden. 

Tages op igen, så alle kan se funktionerne.  

 

3. Nyt fra formanden 

→  

 

4. Nyt fra kasserer 

→ Økonomi – regnskab 2023 drøftes 

På mødet den 5. januar skal vi drøfte økonomien for 

foreningen. Karl laver en opstilling til mødet. Budget 2025 

skal også behandles på dette møde sammen med regelsæt 

for aktiviteter. 
 
 

→ Budget 2024 – status? 

Drøftes på mødet den 5. januar. 

 

5. Nyt fra afdelingerne 

→ Intet nyt. Der var ikke tid til at behandle punktet. 

 

6. Eventuelt 

→ Næste møde er sat til søndag den 5. januar 2025 kl. 

10.00-14.00. Vi regner med alle deltager denne dag. 

 


